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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

     ΝΟΜΟΣ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ 
     ΔΗΜΟΣ ΖΙΤΣΑΣ 
      Έδρα: Ελεούσα 
     Αρ.Αποφ.: 262 /2011 
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
  Από το Πρακτικό Αρ. 13/18-07-2011  
συνεδρίασης του Δ.Σ. του Δήμου Ζίτσας. 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ 
Σύνδεση της ΒΙ.ΠΕ Ιωαννίνων με τον Ελληνο-
Ιταλικό αγωγό φυσικού αερίου.  
 
 

   Στην Τοπική Κοινότητα Μεταμόρφωσης της Δημοτικής Ενότητας Εκάλης του 
Δήμου Ζίτσας και στην ισόγεια αίθουσα του  Δημοτικού Καταστήματος (αίθουσα 
Πνευματικού Κέντρου) σήμερα στις 18 του μήνα Ιουλίου του έτους 2011, ημέρα της 
εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20.00΄ συνήλθε (σε εκτέλεση της υπ’ αριθ. 14/2011 
Απόφασης Δ.Σ.) το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Ζίτσας, σε τακτική συνεδρίαση, 
ύστερα από την αριθμ. 18236//14-07-2011 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του 
Δ.Σ., η οποία δημοσιεύτηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του Δημαρχείου και 
στην ιστοσελίδα του Δήμου και επιδόθηκε με αποδεικτικό ή γνωστοποιήθηκε στον κ. 
Δήμαρχο, στους κ.κ. Δημοτικούς Συμβούλους, στον Πρόεδρο της Δημοτικής 
Κοινότητας Ελεούσας και στους Προέδρους ή εκπροσώπους των Τοπικών 
Κοινοτήτων των οποίων θέματα που αφορούν ειδικά τις Κοινότητές τους 
συμπεριλαμβάνονται στην ημερήσια διάταξη, σύμφωνα με το άρθρο 67 του Ν. 
3852/2010, για συζήτηση και λήψη σχετικών αποφάσεων. 
   Η πρόσκληση επίσης κοινοποιήθηκε ή γνωστοποιήθηκε στους λοιπούς 
Προέδρους & Εκπροσώπους των Τοπικών Κοινοτήτων του Δήμου Ζίτσας και στους 
Προέδρους των Τοπικών Συμβουλίων Νέων των Δημοτικών Ενοτήτων 
Πασσαρώνος, Εκάλης και Μολοσσών.  
   Σε σύνολο είκοσι επτά (27) Δημοτικών Συμβούλων βρέθηκαν παρόντες οι είκοσι 
τέσσερις (24), δηλαδή:  

Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ     Δ. Σ.  
1. Παππάς Παναγιώτης, Π.Δ.Σ. 
2. Σιώζιος Κωνσταντίνος 
3. Χανδόλιας Απόστολος 

      4.  Γιαννόπουλος Κωνσταντίνος 
5. Μάντζιος Σπυρίδωνας 
6. Μαρκούλας Αθανάσιος 
7. Κολιούσης Ευάγγελος  
8. Γαρδίκος Βασίλειος 
9. Πάϊκας Σπυρίδων 
10. Ράρρας Φώτιος 
11. Γκαραλέας Δημήτριος 
12. Αλεξούδη-Γκαβρέση Παρασκευή  
13. Στουγιάννος Νικόλαος 

14. Παπαγγέλης Σπυρίδων 
15. Παπαδημητρίου Γεώργιος 
16. Βλέτσας Αθανάσιος 
17. Μπούτσικος Νικόλαος 
18. Δήμος Δημήτριος 
19. Κολιός Παναγιώτης 
20. Κούργιας Φώτιος  
21. Βούζας Χρυσόστομος 
22. Καραμπίνας Κωνσταντίνος 
23. Αγόρος Κωνσταντίνος 
24. Τζίμας Δημήτριος 
 

 ΑΠΟΝΤΕΣ Δ.Σ. 
1.Μπαλτά Σταυρούλα 
2.Σταλίκας Γεώργιος  
3.-Παππάς Μάνθος   

οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα.  
  Η Δημοτική Σύμβουλος κ. Μπαλτά Σταυρούλα προσήλθε κατά την συζήτηση του 
έβδομου (7ου) θέματος της ημερήσιας διάταξης το οποίο προτάθηκε και συζητήθηκε 
ως πρώτο (1ο), καθώς και ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Σταλίκας Γεώργιος, ενώ ο 
Δημοτικός Σύμβουλος κ. Τζίμας Δημήτριος αποχώρησε από την συνεδρίαση κατά 
την συζήτηση του 17ου θέματος της ημερήσιας διάταξης. 

Στη συνεδρίαση παρέστησαν: 
• Ο Δήμαρχος κ. Ρογκότης Δημήτριος. 
• Ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Ελεούσας και Πρόεδροι των Τοπικών 

Κοινοτήτων του Δήμου. 
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• Εκπρόσωποι των Τοπικών Κοινοτήτων.  
• Η Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων πρώην Δήμου Πασσαρώνος και πλήθος 

συνδημοτών. 
• Ο υπηρεσιακός Γραμματέας κ. Δρόσος Ιωάννης για την τήρηση των 

πρακτικών του Δημοτικού Συμβουλίου. 
  Μετά από την διαπίστωση της απαρτίας ο Πρόεδρος του Δ.Σ. κήρυξε την έναρξη 
της συνεδρίασης και ζήτησε από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να προταθούν 
και να συζητηθούν κατά σειρά το 7ο , 16ο, 2ο, 34ο, 12ο, 19ο, 9ο, 13ο, 18ο και 33ο θέμα 
της ημερήσιας διάταξης, κάτι το οποίο και έγινε αφού τα μέλη του Δημοτικού 
Συμβουλίου και ο κ. Δήμαρχος το έκαναν δεκτό ομόφωνα. 
Επί του 11ου θέματος της ημερήσιας διάταξης: 
  Ο Πρόεδρος εισηγούμενος το παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης είπε:   
  Από την Ένωση Βιομηχάνων - Βιοτεχνών & Επαγγελματιών ΒΙ.ΠΕ. Ιωαννίνων έχει 
υποβληθεί στο Δήμο μας το υπ’ αριθ. 94/15-6-2011 έγγραφο με το οποίο μας κάνει 
γνωστό ότι έχει απευθυνθεί στην Δημόσια Επιχείρηση Αερίου Α.Ε. και έχει ζητήσει 
με συγκεκριμένα επιχειρήματα την σύνδεση της ΒΙ.ΠΕ. Ιωαννίνων με τον Ελληνο-
Ιταλικό αγωγό φυσικού αερίου, θεωρώντας ότι η συγκεκριμένη σύνδεση θα 
προσφέρει πολλά και αμοιβαία οικονομικά και κοινωνικά οφέλη. Παράλληλα 
κοινοποίησε στο Δήμο και το σχετικό έγγραφό της. 
 Από τον Δήμο μας ζητά την υποστήριξη με παρεμβάσεις του στο αίτημά τους τόσο 
για την οριστικοποίηση του σχεδίου διέλευσης του αγωγού φυσικού αερίου από τον 
Δήμο Ζίτσας, όσο και για την επίσπευση των διαδικασιών υλοποίησης του έργου και 
σύνδεσης  της ΒΙ.ΠΕ Ιωαννίνων με τον  αγωγό αυτό.  
 Προκειμένου να ενημερωθεί το Δ.Σ για το θέμα και να διορθωθούν, κάποιες 
ανακρίβειες επισημαίνονται τα εξής: 
1. Η διέλευση του Ελληνο-Ιταλικού αγωγού φυσικού αερίου από το Λεκανοπέδιο 

Ιωαννίνων ακολουθεί πορεία κοντά και νότια της Εγνατίας Οδού ( Μουζακαίοι, 
Μπιζάνι, μεταξύ Αμπελιάς και Πεδινής ). 

2. Η Κυβέρνηση έχει δεσμευτεί, δια του υφυπουργού κ. Μανιάτη στη βουλή ότι ο 
ως άνω αγωγός θα έχει όχι μόνο χαρακτήρα απλής διέλευσης ( tvansit ) αλλά 
και χαρακτήρα διανομής φυσικού αερίου σε όλη την Ήπειρο. 

3.  Για το λόγο αυτό προβλέπεται στην περιοχή της Αμπελιάς η εγκατάσταση 
σταθμού αποσυμπίεσης, ο οποίος θα υποβιβάσει την πίεση του Φ.Α. από  80 
atm  σε 19 atm  προκειμένου να διοχετευθεί σε αγωγό διανομής. Πριν την τελική 
κατανάλωση η πίεση του Φ.Α υποβιβάζεται στις 4 atm.   

4. Τα ως άνω έργα ( σταθμός αποσυμπίεσης, αγωγοί διανομής κ.λ.π ) που 
αποσκοπούν στην παροχή Φυσικού Αερίου (Φ.Α ) στην Ήπειρο, δεν 
περιλαμβάνονται στο αντικείμενο κατασκευής του κύριου έργου. 

5. Για να υλοποιηθούν τα έργα διανομής Φ.Α στην Ήπειρο, πρέπει να συσταθεί 
Επιχείρηση παροχής Αερίου Ηπείρου  (Ε.Π.Α. Ηπείρου), η οποία θα αναλάβει 
και την διανομή του. 

6. Επισημαίνουμε ότι η υποχρέωση ελάχιστης παροχής Φ.Α. προς Ιταλία 
ανέρχεται στο 30% της δυναμικότητας του κεντρικού αγωγού. Επομένως 
υπάρχουν σημαντικά περιθώρια διάθεσης Φ.Α στην εσωτερική ζήτηση. 

7. Από τα παραπάνω προκύπτει ότι ο κεντρικός αγωγός δεν διέρχεται από 
περιοχές του Δήμου Ζίτσας, ούτε είναι δυνατόν να διατεθεί απ΄ευθείας Φ.Α. σε 
καταναλωτές της περιοχής. 

8. Επομένως και με δεδομένες αλλά και αναμφισβήτητες τις θετικές επιδράσεις 
στην ανάπτυξη της Ηπείρου γενικά  αλλά και του Δήμου μας ειδικά, ο οποίος 
φιλοξενεί τον μεγαλύτερο εν δυνάμει καταναλωτή ( ΒΙ.ΠΕ Ιωαννίνων ), εκ της 
διανομής και χρήσης του Φ.Α θα πρέπει να πιέσουμε προς την κατεύθυνση της 
άμεσης συγκρότησης της Εταιρείας Παροχής Αερίου Ηπείρου, με σαφές 
χρονοδιάγραμμα έναρξης λειτουργίας για όλη την Ήπειρο. 

         ΠΡΟΤΑΣΗ 
     Με βάση τα ανωτέρω το Δ.Σ αποφασίζει: 
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1. Να ζητήσει από την Κυβέρνηση και την ΔΕΠΑ Α.Ε.  την άμεση συγκρότηση 

της Επιχείρησης Παροχής Αερίου Ηπείρου, με σαφές χρονοδιάγραμμα 
έναρξης λειτουργίας για όλη την Ήπειρο. 

2. Να γνωστοποιήσει σε κάθε αρμόδιο το άμεσο ενδιαφέρον του Δήμου Ζίτσας 
για τη χρήση του Φ.Α στην περιοχή του, επειδή φιλοξενεί τους κατά τεκμήριο 
μεγαλύτερους εν δυνάμει καταναλωτές ( ΒΙ.ΠΕ Ιωαννίνων, Βιομηχανία 
Γάλακτος  «ΔΩΔΩΝΗ » Α.Ε , Πτηνοτροφικός Συνεταιρισμός « ΠΙΝΔΟΣ » 

      Πτηνοτροφικές εκμεταλλεύσεις κ.λ.π. 
3. Να δηλώσει την ενεργή του παρουσία σε όλη τη διαδικασία         χωροθέτησης 

των έργων διανομής του Φυσικού Αερίου         (δίκτυα διανομής, σταθμοί 
αποσυμπίεσης κ.λ.π.) με σκοπό την ελαχιστοποίηση των περιβαλλοντικών ή 
άλλων επιπτώσεων και ταυτόχρονα την δημιουργία της αναγκαίας         
κοινωνικής συναίνεσης προς αποφυγή καθυστερήσεων και 

4. Να εξουσιοδοτήσει  τον Δήμαρχο για τις αναγκαίες επαφές με όλους τους 
αρμόδιους και ενδιαφερόμενους φορείς με σκοπό την όσο το δυνατόν 
ταχύτερη και ασφαλή υλοποίηση του έργου.  

    Ακολούθησε τοποθέτηση του επικεφαλής της παράταξης  «ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΔΗΜΟΥ ΖΙΤΣΑΣ» κ. Τζίμα Δημητρίου ο οποίος τόνισε ότι η διέλευση του κεντρικού 
αγωγού φυσικού αερίου, δεν έχει καμία σχέση με την ενεργειακή κάλυψη και την 
ανάπτυξη της περιοχής, αλλά γίνεται για το συμφέρον των κατασκευαστικών και 
ενεργειακών μονοπωλίων και για το λόγο αυτό αρνούνται την διέλευση του αγωγού 
και καταψηφίζουν την εισήγηση. 

 

    Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά, το οποίο 
αφού έλαβε υπόψη του την παραπάνω εισήγηση, το σχετικό έγγραφο της ΄Ενωσης 
Βιομηχάνων - Βιοτεχνών & Επαγγελματιών ΒΙ.ΠΕ. Ιωαννίνων και την σχετική 
τοποθέτηση 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
 

  1. Να ζητήσει από την Κυβέρνηση και την ΔΕΠΑ Α.Ε.  την άμεση συγκρότηση της 
Επιχείρησης Παροχής Αερίου Ηπείρου, με σαφές χρονοδιάγραμμα έναρξης 
λειτουργίας για όλη την Ήπειρο. 
 2. Να γνωστοποιήσει σε κάθε αρμόδιο το άμεσο ενδιαφέρον του Δήμου Ζίτσας για 
τη χρήση του Φ.Α στην περιοχή του, επειδή φιλοξενεί τους κατά τεκμήριο 
μεγαλύτερους εν δυνάμει καταναλωτές ( ΒΙ.ΠΕ Ιωαννίνων, Βιομηχανία Γάλακτος  
«ΔΩΔΩΝΗ » Α.Ε , Πτηνοτροφικός Συνεταιρισμός «ΠΙΝΔΟΣ»,  Πτηνοτροφικές 
εκμεταλλεύσεις κ.λ.π. 
  3. Να δηλώσει την ενεργή του παρουσία σε όλη τη διαδικασία χωροθέτησης των 
έργων διανομής του Φυσικού Αερίου (δίκτυα διανομής, σταθμοί αποσυμπίεσης 
κ.λ.π.) με σκοπό την ελαχιστοποίηση των περιβαλλοντικών ή άλλων επιπτώσεων 
και ταυτόχρονα την δημιουργία της αναγκαίας         κοινωνικής συναίνεσης προς 
αποφυγή καθυστερήσεων και 
4. Να εξουσιοδοτήσει  τον Δήμαρχο για τις αναγκαίες επαφές με όλους τους 
αρμόδιους και ενδιαφερόμενους φορείς με σκοπό την όσο το δυνατόν ταχύτερη και 
ασφαλή υλοποίηση του έργου.  

   Μειοψηφούντων των Δ.Σ. της παράταξης «ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ 
ΖΙΤΣΑΣ» κ. Τζίμα Δημητρίου και Αγόρου Κων/νου  
 
    H Απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  262 /2011 
    Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως ακολούθως: 
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Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 
 

ΠΑΠΠΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
 

  
ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΟΥ Δ.Σ. 

Τ.Υ. 

 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Μ.Ε.Δ. 

 
 

ΔΡΟΣΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
Υπηρεσιακός Γραμματέας 
Δημοτικού Συμβουλίου 

 


	      Έδρα: Ελεούσα
	Ακριβές Απόσπασμα

